

ခေးပိုခင်ခင်၊ ဂူခင်းဝါခင်းတူးလူင်

ဂူခင်းဝါခင်းတူးလူင် သိုပ်,လျ,တူးဝါခင်း သါခင်ခတ်းဂါခင်သါင်း;ခါခိုင်ခမးခမ်.တူး

ဝခင်းထိ 21/8/2019

မိုဝ်းခမ်. ဂူခင်းဝါခင်းတူးလူင်ခလးဝါခင်းဂိုမ်းရှမ်းခင်းလေးဝိုင်းသီ,ပေ. လိုင်းတံးပွတ်းရှင်, လတ်းပာင် သိုပ်, လျ,တူးဝါခင်းတူးလူင်ရှ်းသိုပ်,ယိုခင်းယါင်းခါင်းရှိုင်း ပိုဝ်းသါခင်ခတ်းဂါခင်သါင်း;ခါခိုင် ခမးခမ်. တူး ဂါခင်တေလုပ်,ထူမ်းဝါခင်းခလးရှိုခင်းယေး ဂူခင်းဝါခင်း။

သင်ခလတ်း 12 ပူးခလးဂူခင်းဝါခင်း 700 လိုင်းလုဂ်.တီးဝါခင်း; ခေးမာ်,ခေး၊ ရှပ်ခေး၊ မါခင်းရှမ်း၊ တူခင်းဂိုင်း၊ ခါးလူင်၊ ခေးသလွင်း၊ ခမ်.လခင်းခလးသီ,ပေ. လိုင်းခမ်. ရှမ်းဂါခင်တီးဝါခင်းတူးလူင် ဂါခင် ယူ,ရှမ်း နှင်, ခမးခမ်.တူး ပိုဝ်းသိုပ်,လျ,တူးဝါခင်းယါမ်း 7 မူင်းဂါခင်ခင်း။ တံးသိုပ်,လျ,တူး ဝါခင်းယပ်. ဂူခင်း ဝါခင်းတေရှမ်းဂါခင် ဂာဝ်ပံ.သါခင်ခတ်းခါ တိတ်းလွမ်းရှိုခင်း လွမ်းဝါခင်း ပိုဝ်းပိခင်ဂါခင်သါခင်ခတ်း ဂါခင်ဂေး,သါင်း;ခါခိုင်ခမးခမ်.တူး။

ဝါခင်းတူးလူင် တင်းသွင်ဝါခင်းမီးရှပ်ဂူခင်းဂိုမ်းလမ် 700 သေလိုင်းလိုင်းလင်ယွခင်.ခမ်.လိမ်းဝါခင် မာ်, ဝါခင် ဂါခင်ခေဂ်,လွမ်း သခေး,ဝ ခခင်းယပ်.။ ဂူခင်းဝါခင်းတူးလူင်ဂါခင်းခမ်မီးသုခင်မာ်,ဝါခင်သေတီး ဂေး,သုတ်း 2 ဂေး,ဂျ.လှ်ရှိုတ်းရှ်းမီးလံးလံး; 1,960,000 ဂျပ်;တေး,ပီ ယူ,ယပ်.။

ခေးလါဝ်ခမ်း ဂူခင်းဝါခင်းတူးလူင်လါတ်းဝူး “ရှပ်းရှပ်.ဝါခင်းရှပ်းခလးသုခင်မာ်,ဝါခင် ဂါခင်ပခင်ခမ်. တွခင်း နှမ်းလိရှပ်းမူးပါခင်သိုပ်,ပါခင်။ ရှပ်းဂါခင်,ခွီးခါ.ဂျ.တါင်းလှ်ထိုင်။ ရှပ်းဂါခင်,ခွီးရှ်းခါခမ်. မူး ထူမ်းပိတ်းဝါခင်းရှပ်း” ဝူးခမ်။

သင်ဝူးခါခေးယူး,တွခင်းခိုင်ရှိုတ်းသါင်းယပ်.တူဝ်းလိုင်း ခမ်.တေယိုင်းခိုခင်းထူမ်းပိတ်းဝါခင်း; တူး လူင်တါင်းတူဂ်းခလးဝါခင်းတူးလူင်တါင်းကွဂ်,ပိတ်းမူတ်းယပ်.။ ခွပ်းဂိုက်းပိုခင်းခလးခမ်.လိခင်ရှိုခင်နှာ ဂါခင်မီးငှ်းခေခမ်,လိသေဂူခင်းဝါခင်းလံးပိုင်းဂါခင်ခမ်း ရှိုတ်းရှာလိုင်.တွင်း.မူးပါခင်သိုပ်,ပါခင်ခခင်း.ဂေး တေလူမ်ယူ,တွးခမ်.ပိတ်းသိုင်။ ခါခမ်. ပိတ်း.သမ်.ဝူးပိခင်ခင်းပိုခင်.တီးသိုက်းသိုပ်သေတူး ခွမ်,ပ ခေ, ခမ,၊ သဝိတ်.လိုင်,လိခင်,ခလးဂျ,ပါခင်, ခပ်လိုင်းခမ်.တိုက်.လူင်းတိုခင်းရှိုတ်းသါင်းယူ,။ ပာင်တိုက်း ခင်းခေး သိုက်းမါခင်း; ခလး လုမ်းမိတ်,ခွင်းဂါခင်,လါဝ်းခိုင်း ရှိုမ်းခွင်ခိပ်၊ ချွမ်းမေး၊ ဂူတ်.ခါ။ သီခင်ပီ ခလးလူး သီဝ်း ခင်းမိုင်းတံးပွတ်းရှင်, တင်းခတ,ဝခင်းထိ 15/8/2019 မူးခခင်း. ရှိုတ်းရှ်းဂူခင်းဝါခင်း; ဂူခင်းမိုင်း လံး ပံးခေးသိုက်း 3,000 ပံးယပ်.။

ခိုင်ခမးခမ်.တူးခင်းလိုင်းတံးပွတ်းရှင်,ခမ်. မီးခမ်ဂါခင်သါင်း;ခါယို,လူင် သါမ်ဂါခင်ပူးလိမ် ခါလူင် ဂါခင်တေကိတ်,ကွဂ်,ရှိုင်းနှ်းနှာ. 735 မိ,ဂျ,ဝတ်. တီးခလးယူး,တွခင်းဂါခင် ခင်းလေးဝိုင်းခွင်ခိပ် တီးမီး ပာင်တိုက်း သိုက်းသိုပ်သေ ခွမ်,ပခေ, SN Power ဂါခင်လူင်ပွင်လိုင်းမိုင်းခေးဂူလုး ပိခင်လတ်းခွင်ခခင်း. ဂေး.လူင်းတိုခင်းခိုင်သါင်း။

လံးထမ်းကံး ဂေးရှမ်းလတ်းပာင်သိုပ်,လျ,တူး လါတ်းဝူး “ဂါခင်,ထုဂ်,လိသိုပ်,ရှိုတ်းသါင်း; ခါခိုင် ခမးခမ်.တူး နှင်းတိုက်.မီးပာင်တိုက်း သိုက်းသိုပ် ခင်းခေးသိုက်းမါခင်း; ခလးသိုက်းလုမ်းမိတ်, ခွင်းဂါခင်,ယူ, ခမ်.” ခမ်ယပ်.။

ဂပ်းသိုပ်,တွင်းထမ်

- လံးခိုင်းသိုင် လုမ်းသခေး သိုင်,ဝိတ်.လွမ်.လိုင်းတံး +66 (0)81 672 2031
- လံးထမ်းကံး နှူးရှမ်းလတ်းပာင်သိုပ်,လျ,တူး +95 (0)9-718-799-82
- ခေးလါဝ်ခမ်း ဂူခင်းဝါခင်းတူးလူင် +95 (0)9-262-108-062